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Από το υπ’ αριθ. 20/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 357/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Ορισμός κοινωνικών φορέων για τη συμμετοχή 
εκπροσώπων τους στα Δ/κά Συμβούλια 
Δημοτικών Επιχειρήσεων 

 
Σήμερα 15 Σεπτεμβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 11-9-2014 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Χ. Κούτρας, 3) Β. Παπαδόπουλος, 
4)Α.Σιδηρόπουλος, 5)Δ.Κουλουριώτης, 6)Δ.Τραπεζανλής, 7) Θ. 
Κορωνάς, 8)Σ.Διαμάντης, 9)Γ.Σοφιανίδης, 10) Ν. Μωυσιάδης, 
11)Π.Τσαπαρόπουλος, 12) Β.Λυκοστράτης, 13) Γ. Κάκαρης, 
14)Μ. Παπαϊωάννου, 15)Ι.Χειμώνας, 16)Λ.Ακριβόπουλος, 
17)Σ.Ασλάνογλου, 18)Γ.Ορφανίδης, 19)Ιακωβίδου-Βασιλείου 
Ευγενία, 20) Χ. Γαϊτάνου, 21) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
22)Α.Σιακαβάρας, 23)Θ.Τέτος, 24)Κ.Καραπαναγιωτιδης, 
25)Ι.Κυρατλίδης, 26) Μ. Σουμελίδης, 27) Ν. Τσιαμήτρος, 28) Α. 
Καγκελίδης, 29)Γ.Γουλτίδης, 30)Ι.Παπαγιάννης, 31)Η.Τσιφλίδης, 
32)Σ.Ελευθεριάδου, 33)Ν.Μπέκης, 34)Π.Παπαδίνα, 
35)Α.Αποστολόπουλος, 36)Α.Μαρκούλης, 37)Σ.Στουγιάννος, 
38)Γ.Μελιόπουλος. 

Θ. Αγγελίνας, Τ.Χατζηαθανασίου, 
Ζ.Πατσίκας 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Χ.Σταφυλίδου, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, 
Ε.Μοτσιόπουλος, 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. 
Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε ο κ.Π.Τσαπαρόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 356/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Χ.Κούτρας. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 357/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Χ.Κούτρας. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 358/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Μελιόπουλος  
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 359/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Η.Τσιφλίδης, Σ.Διαμάντης και προσήλθε ο 
κ.Γ.Μελιόπουλος 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 360/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Η.Τσιφλίδης, Σ.Διαμάντης και αποχώρησε ο 
κ.Γ.Κάκαρης 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 362/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Κάκαρης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 365/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ν.Τσιαμήτρος 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 366/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ν.Μπέκης 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 367/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης και προσήλθαν οι 
κ.κ.Ν.Μπέκης, Ν.Τσιαμήτρος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 368/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 369/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 370/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ν.Μπέκης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 371/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μπέκης   
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 372/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ.Διαμάντης. 
 



 
 

Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος, εισηγούμενος το 6ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 11-9-2014 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη, που έχει ως εξής: 

 Με την αριθ. 148/21-3-2011  (ΦΕΚ 1272Β΄/16-6-2011) απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, που βρέθηκε νόμιμη με την αριθ. 3244/20-4-11 όμοια του Γ.Γ.Α.Δ.Μ.-Θ., 
αποφασίσθηκε η τροπ/ση της συστατικής πράξης (με εκ νέου σύσταση) της ενιαίας επιχείρησης με 
την επωνυμία «Δημοτική Επιχείρηση Ύδρευσης & Αποχέτευσης Βέροιας «Δ.Ε.Υ.Α.Β.». 

Με την αριθ. 108/2011 (ΦΕΚ 1574Β΄/27-6-11) απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, που βρέθηκε νόμιμη με την αριθ. 3903/18-5-11 όμοια του Γ.Γ.Α.Δ.Μ.-Θ., αποφασίσθηκε 
η συγχώνευση δημοτικών Κοινωφελών Επιχειρήσεων Δήμου Βέροιας και η σύσταση νέας με την 
επωνυμία «Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας». 

Με την αριθ. 8693/15-10-08 (ΦΕΚ 2225Β΄/30-10-2008) απόφαση του Γενικού Γραμματέα 
Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας αποφασίσθηκε η «Μετατροπή αμιγούς δημοτικής 
επιχείρησης του Δήμου Βέροιας Ν. Ημαθίας, σε κοινωφελή επιχείρηση του άρθρου 254 του ν. 
3463/06 με την επωνυμία <Κοινωφελής Επιχείρηση Δημοτικό Περιφερειακό Θέατρο Δήμου 
Βέροιας>» ύστερα από την αριθ.  510/08 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας. 

Στα διοικητικά συμβούλια των ανωτέρω επιχειρήσεων μετέχει κι από ένας (1) εκπρόσωπος 
κοινωνικού φορέα. 

Προκειμένου να ορισθούν τα μέλη και να συγκροτηθούν τα διοικητικά συμβούλια των 
δημοτικών επιχειρήσεων παρακαλείται το συμβούλιο να ορίσει τους κοινωνικούς φορείς που 
εκπρόσωποί τους θα συμμετέχουν στα διοικητικά συμβούλια των ανωτέρω επιχειρήσεων. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Στα πλαίσια του Δήμου λειτουργούν 3 δημοτικές επιχειρήσεις, η Δ.Ε.Υ.Α.Β., η 

Κ.Ε.Π.Α. και το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. Βέροιας. Στο Δ/κό Συμβούλιο κάθε μίας επιχείρησης συμμετέχει 
εκπρόσωπος ενός κοινωνικού φορέα. Σήμερα εμείς καλούμαστε να ψηφίσουμε τους κοινωνικούς 
φορείς που θα συμμετέχουν στα Δ/κά Συμβούλια των δημοτικών επιχειρήσεων κι αυτοί με τη σειρά 
τους θα αποφασίσουν για τα άτομα που θα τους εκπροσωπούν. 

Προτείνω να παραμείνουν οι κοινωνικοί φορείς ως είχαν, δηλ. στη ΔΕΥΑΒ ο Σύλλογος 
Επιστημόνων Μηχανικών Ν.Ημαθίας, στην ΚΕΠΑ το Επιμελητήριο Ημαθίας και στο ΔΗΠΕΘΕ ο 
Πολιτιστικός Σύλλογος Προμηθέα, που έχει κι αντίστοιχη θεατρική ομάδα. 

Μπέκης: Η επιλογή του Πολιτιστικού Συλλόγου Προμηθέα έγινε γιατί έχει θεατρική ομάδα; 
Θα μπορούσε να είναι και κάποιος άλλος σύλλογος;  

Θα μπορούσε ίσως να είναι ένας εκπρόσωπος όλων ή των περισσότερων πολιτιστικών 
συλλόγων της πόλης; 

Μελιόπουλος: Όσον αφορά τους κοινωνικούς φορείς της ΚΕΠΑ και της ΔΕΥΑΒ, με ποια 
κριτήρια προτάθηκαν; Προβλέπει κάτι συγκεκριμένο ο νόμος; 

Δήμαρχος: Απαντώντας στον κ.Μπέκη, θα ήθελα να πω ότι δε μπορεί να οριστεί 
εκπρόσωπος ενός συνόλου συλλόγων. Ο κοινωνικός φορέας είναι ένας και προτάθηκε γιατί έχει 
πράγματι πλούσια θεατρική δράση, κάτι που είναι στόχος και του ΔΗΠΕΘΕ Βέροιας. 

Απαντώντας στον κ.Μελιόπουλο με ποια κριτήρια επιλέγεται ο φορέας, είναι γιατί στη 
ΔΕΥΑΒ θα προτιμούσαμε να υπάρχει ένας μηχανικός και γι’ αυτό προτείναμε το Σύλλογο 
Επιστημόνων Μηχανικών Ν.Ημαθίας. Μια εύλογη ερώτηση θα ήταν γιατί δεν προτάθηκε το 
Τ.Ε.Ε.; Γιατί δυστυχώς έχουν περάσει τρεις μήνες και δεν έχουν συσταθεί ακόμη σε σώμα. Δεν 
υπάρχει Δ/κό Συμβούλιο στη Νομαρχιακή Επιτροπή του ΤΕΕ Ημαθίας. Ειδάλλως, το εύλογο θα 
ήταν να προτείνουμε το ΤΕΕ. Δε μπορούμε όμως να περιμένουμε. Σε κάθε περίπτωση υπάρχουν 
ιδιαιτερότητες.  

Όσον αφορά το Επιμελητήριο Ημαθίας, θεωρώ ότι το Επιμελητήριο εκπροσωπεί όλη την 
πόλη μας κι όχι μόνο. 

Μελιόπουλος: Όσον αφορά τη ΔΕΥΑΒ, μιλούμε για κοινωνικούς φορείς. Φαντάζομαι ότι 
αν η ΔΕΥΑΒ χρειάζεται τις υπηρεσίες μηχανικών μπορεί να τις βρει. Από τη δική μας πλευρά, θα 
θέλαμε να προτείνουμε το Εργατικό Κέντρο Βέροιας για να συμμετέχει ως κοινωνικός φορέας στο 
Δ/κό Συμβούλιο της ΔΕΥΑΒ. 



Δήμαρχος: Στο Δ/κό Συμβούλιο της ΔΕΥΑΒ συμμετέχει εκπρόσωπος των εργαζομένων. 
Σαφώς προτιμούμε να έχουμε στο Δ/κό Συμβούλιο κι έναν μηχανικό. 

Καγκελίδης: Συμφωνώ με τις προτάσεις, αλλά όσον αφορά τον κοινωνικό φορέα, είναι μεν 
δραστήριος ο Πολιτιστικός Σύλλογος Προμηθέα, αλλά υπάρχουν κι άλλο αξιόλογοι πολιτιστικοί 
σύλλογοι.  

Καλό θα ήταν να έμπαινε ένα ερώτημα για τις κοινωνικές δράσεις του κάθε συλλόγου, να 
γινόταν μια πρόταση. Όχι να παίζουμε ένα θέατρο μόνο, γιατί κάποτε ο κ. Κάκαρης μας είπε για 
ένα θέμα «να παίξουμε τον Καραγκιόζη». Το θέμα δεν είναι η δραστηριότητα με τις θεατρικές 
παραστάσεις, αλλά κι η κοινωνική δραστηριότητα.  

Καλό θα ήταν (και δε μιλάω για τον Πολιτιστικό Σύλλογο Πατρίδας), ο κόσμος κρίνει τον 
κάθε σύλλογο, αλλά καλό ήταν να ζητηθούν κι οι δράσεις του κάθε συλλόγου κι οι κοινωνικές 
δραστηριότητες. Να δίνεται κι η ευκαιρία και σε άλλους συλλόγους του Δήμου μας να 
συμμετέχουν στο ΔΗΠΕΘΕ και να μην είναι μονοπώλιο του ενός και να λέμε ότι έχουμε τον   
Πολιτιστικό Σύλλογο Προμηθέα επειδή κάνει θεατρικές παραστάσεις. Δεν είναι το θέατρο μόνο ως 
δραστηριότητα. 

Γι’ αυτό το λόγο θα δώσω λευκή ψήφο. 
Πρ.Αντιπρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρόταση του Δημάρχου; 
Μελιόπουλος: Δε θα ψηφιστεί κι η δική μου πρόταση; 
Πρ.Αντιπρόεδρος: θα μπει κι η δική σας πρόταση. 
Μαυροκεφαλίδης: Έχουμε πει ότι η εισήγηση είναι μία και δε μπορεί να υπάρξει αντι-

εισήγηση. Να γίνει αυτό σαφές. Δε μπορεί να μπει σε ψηφοφορία άλλη, ή την αποδεχόμαστε την 
πρόταση και την ενσωματώνει ο Δήμαρχος ή αλλιώς ο κάθε σύμβουλος ψηφίζει με τις αποχρώσεις, 
ναι, όχι ή λευκό.  

Επαναλαμβάνω, δε μπορεί να μπει σε ψηφοφορία αντι-εισήγηση. 
Πρ.Αντιπρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρόταση του Δημάρχου; 
Μελιόπουλος: (Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι μιλά εκτός μικροφώνου)  
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν δώδεκα (12) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Κ.Καραπαναγιωτίδης, 

Ι.Κυρατλίδης, Μ. Σουμελίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Α. Καγκελίδης, Γ.Γουλτίδης, Ι.Παπαγιάννης, 
Η.Τσιφλίδης, Σ.Ελευθεριάδου, Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, Γ. Μελιόπουλος 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 11-9-2014 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Τις υπ’ αριθ. 510/2008, 108 και 148/2011 αποφάσεις του Δ.Σ. 
3.- Την με αρ. πρωτ. 8693/15-10-2008 απόφαση του Γ.Γ. Περιφέρειας Κ.Μακεδονίας. 
4.- Τις με αρ. πρωτ. 3244/20-4-2011 και 3903/18-5-2011 αποφάσεις του Γ.Γ. Αποκεντρωμένης 
Διοίκησης Μακεδονίας-Θράκης. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 96 
του Ν.3463/2006. 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία  
 

Ορίζει τους κοινωνικούς φορείς για τη συμμετοχή εκπροσώπων τους στα Διοικητικά 
Συμβούλια των παρακάτω δημοτικών επιχειρήσεων, ως εξής: 

Α) της Δημοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης Αποχέτευσης Βέροιας, εκπρόσωπος του 
Συλλόγου Επιστημόνων Μηχανικών Ν.Ημαθίας 

Β) της Κοινωφελούς Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας (Κ.Ε.Π.Α.), 
εκπρόσωπος του Επιμελητηρίου Ημαθίας  

Γ) της Κοινωφελούς Επιχείρησης «Δημοτικό Περιφερειακό Θέατρο Βέροιας» 
(ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.), εκπρόσωπος του Πολιτιστικού Συλλόγου Προμηθέα.  

 
 
 
 
 
 



 
 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  357 / 2014 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Μιχαήλ Σουμελίδης 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Χ. Κούτρας  Χ. Κεχαΐδης  
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης  Α. Βοργιαζίδου  
Δ. Τραπεζανλής  Γ. Λιλιόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Χ. Σταφυλίδου  
Σ. Διαμάντης  Ι. Σιδηρόπουλος  
Γ. Σοφιανίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν. Μωυσιάδης  Ε. Μοτσιόπουλος  
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου-Βασιλείου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  29-9-2014 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
  
  
  

 
 
 
 
 

 


